
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 11

Assistents: Pili, Virginia, Xavi, Blanca, Sergi, Marta, Carles, David i Raquel Data: 20/11/2023
Hora: 21:30

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Necessitat reforç
migdia i sortides

L’empresa de vetlladors ha dit que no pot oferir una contractació a part del servei
públic que estan donant.
Des de la FAPAC orienten a dirigir-se a l'ajuntament ja que no hi ha altres
recursos.
Si l'ajuntament torna a treure les mateixes bases per la subvenció el 2024 es
podria demanar.
S’ha demanat a Pam i Pipa el pressupost. Pendent de resposta.

Parlar amb la tècnica
de l'ajuntament

Carles i Anna

Pendent de rebre
resposta de Pam i
Pipa

David

3 Comissió de Pati

Traspàs de la reunió de la comissió: Es proposen fer una revisió de tots els espais
i fer una proposta de petites tasques de manteniment per les autes. Les coses
més grans de manteniment, es pressupostaran per fer venir algun professional.
De moment aquest any encara no s’ha trobat el grup impulsor de pati.

Dubte de si hi ha algú
que gestioni el correu Carles

4 Comissió de
Mobilitat

Informar que a dia 20/11 hi ha 17 adults i 16 infants apuntats a la sortida de
diumenge.

Entrega de diners per
l’esmorzar a la Virginia Maite

5 Comissió de
Festes

Intentarà venir un representant de la comissió a les reunions de JuDi.
Valoració de la Festa de Benvinguda.
La Festa de la Torronada serà el 15 de desembre. S'està parlant de les activitats
que es faran, hi ha propostes noves. Hi ha una idea de canviar el nom de la festa
ja que no hi ha torrons.

6
Portal d'Activitats
Educatives de
Catalunya

Les codirectores ens han enviat un mail on es demana que omplim un formulari
per fer un registre d’AFAs de Catalunya. Omplir el formulari Carles



7 Comissió
menjador

Pamipipa ja ha ingressat els diners de benefici del curs passat. Ens hem trobat
que el juny van presentar un document de despeses i l’import de benefici. Ara
que han fet l’ingrés, han presentat un altre document amb més despeses
afegides, amb data de maig, que han fet disminuir l’import de benefici. S’ha
demanat una reunió per parlar de la responsabilitat com a empresa i com es veu
afectada la confiança per part de les famílies.

Propera firma del contracte. Els canvis que s’ha de fer son: actualitzar el preu del
menús, canvi de la data de fi del contracte (juny del 2024) amb l'opció de
pròrroga com el del curs passat i actualitzar la nova adreça de l’escola.

Fer els canvis al
contracte David

8 Reunió JuDi +
CoDis Representants de la JuDi: Pili, Carles

9

Concentració de
famílies que
donen suport a
Palestina

S’ha rebut un mail al correu de la Cafi manifestant el malestar que ha generat que
des de l’escola i CAFI no hi hagi hagut implicació amb aquest tema. I una
proposta d’accions que es poden fer des de l’escola.
Algunes famílies també han manifestat que no entenen perquè la CAFI no dona
el seu suport.
Com a junta ens serveix per reflexionar. Hi ha altres opcions de treball fora de les
comissions mixtes? Cal posar l'atenció en temes que no son interessos directes
dels infants?

Pensem-hi Tots

Data propera reunió: La Pili fa una enquesta per fer una reunió presencial.


